



NPK Booster

氮磷钾增素剂



KEN MICROBES BIOTECH

包装 Package: 1 公斤 1kg

成分: 碳酸化物质、溶解腐植酸盐物质

Contents: Carbonated materials
dissolved humate materials

Produced by:

Ken Microbes Biotech Sdn Bhd

No. 7 Jalan Permata 9A/KS09, Taman
Perindustrian Air Hitam Phase 2, , 41200
Klang, Selangor

功能/作用/ FUNCTIONS

NPK Booster是一种完整且易于吸收的天然有机矿物质。它还可以稳定pH 值并为土壤提供完整的生态系统。
NPK Booster is a type of natural organic mineral that is complete and easy to absorb. It can also stabilize the pH level and provide a complete ecosystem in the soil.

喷洒在土壤上可以使化肥保留在土壤中。NPK 还促进养分的吸收，使土壤生态系统更加完整，适合施肥。
Spraying on the soil can maintain chemical fertilizers in the soil. NPK also facilitates the absorption of nutrients and this makes the soil ecosystem more complete and suitable for fertilization.

使用说 / HOW TO USE

1:400-500 比例稀释, 配合其他杀虫药使用效果增倍。

A mixture of 1:1000-2000 is sprayed directly into the soil, every 7-10 days.

注意事项 / PRECAUTIONS

适合早上或晚上使用。

Suitable for use in the morning or evening.

用水稀释后用完。

Use up after diluting with water.

建议持续使用以获得良好效果。

Recommended to use consistently to get good results.

